
Ouder van 1 zoon (19) met ADHD/NLD en 1 zoon (16) met ADHD/PDD-Nos 

 

Dit treft weer de allerzwaksten in de samenleving (zoals overigens alle bezuinigingen denk aan PGB-

korting, afschaf Wajong). Zij worden volgens mij gezien als makkelijke slachtoffers waarvan de 

overheid weinig tegenstand verwacht omdat deze mensen vaak al murw zijn geworden door alle 

regeltjes, formulieren en andere bureaucratische toestanden. 

Ik zie de toekomst voor alle zorgleerlingen maar m.n, voor mijn jongste zoon zeer somber in. Vanaf 

dag 1 is het met mijn jongste zoon op het voortgezet onderwijs fout gegaan omdat de school te 

weinig kennis had van zijn stoornis en sommige leerkrachten er ook geen rekening mee wilde 

houden omdat ze daar niet aan konden beginnen, terwijl vooraf de school hierover uitgebreid 

ingelicht was. Leerkrachten kunnen nu ook al niet verplicht worden om met deze kinderen rekening 

te houden en hun kennis hierover op peil te houden als bv ouders een voorlichtingsbijeenkomst 

regelen. Hoe wilt u dat dan gaan bereiken als er nog meer zorgleerlingen in één klas komen te zitten 

dat deze leerlingen passend onderwijs krijgen?? Wanneer wilt u de huidige leerkrachten (die nu ook 

al niet mee willen werken om hun kennis van de in hun klas voorkomende stoornissen bij te houden 

of op te vijzelen) bijspijkeren zodat ze wat meer capabel zijn om met onze zorgleerlingen om te gaan 

en alle  leerlingen kunnen motiveren om het beste uit het aangeboden onderwijs te halen?? 

 Ouders worden nu al vaak gezien als overbezorgde, hysterische types waar de school (sommige 

leerkrachten) geen advies van willen aannemen, omdat deze  leerkrachten zelf willen ondervinden 

wat onze kinderen wel of niet kunnen met hun beperking. Elk jaar willen nieuwe leerkrachten 

opnieuw het wiel uitvinden. Voordat ze dit uitgevonden hebben is het schooljaar bijna om en zijn de 

zorgleerlingen weer de dupe. Na ruim 2 jaar met een Rugzak hebben we de extra zorg  voor onze 

jongste zoon pas redelijk voor elkaar. Zijn indicatie voor het LGB loopt in aug. 2012 af. Betekent dit 

dat zijn laatste (examen)schooljaar hij het zonder de broodnodige extra ondersteuning moet doen??? 

Het zou mooi zijn als er bv. meer onderwijsassistenten ingezet kunnen worden zodat de leerlingen 

die meer aandacht behoeven gewoon in de klas geholpen kunnen worden. Het streven om zoveel 

mogelijk zorgleerlingen in het reguliere onderwijs op te vangen juich ik alleen maar toe, maar dan 

moeten de scholen daar wel de faciliteiten voor krijgen.  

Het klinkt allemaal goed: samenwerking van de scholen met jeugdzorg en gemeenten. Maar waar 

halen die scholen de tijd hiervoor vandaan als er tegelijkertijd bezuinigd wordt op het aantal 

leerkrachten?? 

Ik hoop van harte dat u en de overige ministers hier nog eens heel erg goed naar gaan kijken voordat 

dergelijke bezuinigingsmaatregelen worden genomen. Dit soort maatregelen kosten de overheid op 

den duur alleen maar geld, omdat onze zorgleerlingen onvoldoende worden opgeleid en daarom 

straks op de arbeidsmarkt nog minder kansen zullen hebben. Ontneem onze (zorg)kinderen niet hun 

toekomst!!!! Zorg dat iedereen in deze maatschappij dezelfde kansen op goed Passend Onderwijs 

krijgt!! 

 

W. van Dijk (een bezorgde moeder) 


